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Till 
Styrelsen för  
AB Stockholmshem 
 
 
 
 
Skrivelse angående miljöbilar 
 
I skrivelse från Joakim Larsson och Björn Ljung, bilaga 1, begärdes en redovisning av åtgärder för att nå de 
av kommunfullmäktige beslutade målen om 100% miljöbilar år 2011. 
 
Stockholmshem har alltsedan 1995 börjat byta ut sin bilpark till miljöfordon. Bolaget satsade från början på 
fordon som drivs med RME (rapsolja från förnyelsebara källor) men har sedermera övergått E 85 (etanol) efter-
som RME inte enligt stadens definition räknas som miljöbränsle på grund av för höga utsläpp av kväveoxid.  
 
Vid årsskiftet fanns 78 RME-bilar, 32 E 85-bilar, 2 biogasbilar samt 11 diesel- och bensindrivna fordon. Detta 
innebär att 91 % av vagnparken för närvarande drivs med icke fossila bränslen. Målet är att alla fordon ska 
drivas med icke fossila bränslen år 2011.  
 
Under 2008 kommer 40 miljöfordon i huvudsak för biogasdrift att beställas/levereras, 2009 kommer 23 fordon för 
biogas eller etanol att beställas och därefter kommer fordonen att bytas ut i den takt att stadens mål uppnås 
senast 2011. 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar 
 
att  godkänna redovisningen av åtgärder för att uppnå målen om 100 % miljöbilar  
       år 2011.   
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Pelle Björklund 


